
PROTOKÓŁ 
Komisji Samorządu  

z dnia 27 maja 2025 r. 
 

 Przewodniczący Komisji Mariusz Kuźmicz przywitał Wójta Gminy Zbigniewa Wocha, 
skarbnika Danutę Hekawę, Sekretarz Gminy Alicję Hoppen-Anyszko oraz radnych. 
Poinformował, że na stan 15 radnych, wszyscy są obecni (lista obecności w załączeniu). 
Następnie zaproponował, aby do przesłanego porządku posiedzenia wprowadzić dodatkowy 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
z Gminą Świebodzin, powierzającego Gminie Świebodzin zadania organizacji publicznego 
transportu zbiorowego. Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono. W wyniku głosowania 
zmiana została przyjęta jednogłośnie, a porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Analiza stanu gospodarki odpadami w Gminie Skąpe za 2024 r. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Wójtowi Gminy Skąpe wotum zaufania, 
b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Skąpe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2024 r., 
c) absolutorium dla Wójta Gminy Skąpe, 
d) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

w miejscowości Podła Góra, 
e) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

w miejscowości Ołobok, 
f) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w tytule uchwały, 
g) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2025 rok, 
h) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skąpe na lata 2025-2029, 
i) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Świebodzin, 

powierzającego Gminie Świebodzin zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 26.03.2024 r. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1 Analiza stanu gospodarki odpadami w Gminie Skąpe za 2024 r. 
 Inspektor Urzędu Gminy Ilona Zalisz przedstawiła analizę stanu gospodarki odpadami 
w Gminie Skąpe za 2024 r. (analiza w załączeniu). Zapoznała radnych także z danymi za 
okres od 2021 r. do 2024 r.  dotyczącymi ilości zebranych poszczególnych frakcji odpadów, 
cen za ich odbiór i zagospodarowanie,  wysokości wpływów, kosztów funkcjonowania 
systemu, wartości umów podpisanych z firmą odbierającą odpady czy też ilości mieszkańców 
zgłoszonych do systemu. Inspektor podkreśliła, że gmina zobowiązana jest do prowadzenia 
edukacji w zakresie prawidłowej segregacji odpadów i ogólnie pojętej gospodarki odpadami. 
Niestety w dwóch ostatnich konkursach zorganizowanych wśród uczniów szkół z terenu 
gminy, nie było chętnych zarówno na konkurs literacki na napisanie wiersza o tematyce 
ekologicznej pn. „EKO-RYMOWANKA” ani na konkurs filmowy o tematyce ekologicznej 
i prozdrowotnej „Eko-Ludki”. Nie mniej jednak co pewien czas na profilu w mediach 
społecznościowych czy na stronie internetowej gminy pojawiają się informacje w tym temacie. 
Aktualnie ruszamy z siedmiodniowym cyklem wpisów dot. segregacji odpadów i dobrych 
praktyk w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi. Duży nacisk kładziemy na 
promowanie kompostowania bioodpadów u źródła, bo ilość bioodpadów jest bardzo duża, 
zważywszy na wiejski charakter gminy.  

Wójt Gminy Zbigniew Woch podkreślił, że jako społeczeństwo uczyniliśmy duży postęp 
w zakresie gospodarowania odpadami i jak największy nacisk musimy kłaść na edukację 
w szczególności młodszego pokolenia.  

Radny Mariusz Kuźmicz zwrócił uwagę na konieczność dopilnowania mycia 
i dezynfekcji pojemników do gromadzenia odpadów we wspólnotach mieszkaniowych 
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i kolejny raz podkreślił, że brak odbioru gabarytów sprzed nieruchomości jest problemem 
w zabudowie wielorodzinnej. 

 
Ad. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał 
a) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko wyjaśniła, że dyskusja nad Raportem o stanie 

gminy, będzie wywołana na sesji, na której będzie procedowana uchwała w sprawie 
wotum zaufania dla Wójta gminy. Raport przygotowywany jest po raz szósty. Nie ma 
gotowego wzoru według którego należy go sporządzić, więc jeśli radni mają sugestie co 
do treści i formy to bardzo chętnie w przyszłym roku je uwzględni. 
Radny Bartosz Derejczyk jest zdania, że dokument jest bardzo ciekawy i zawiera 
wszystkie niezbędne elementy. 
Przewodniczący Komisji Mariusz Kuźmicz potwierdził, że na sesji będzie głosowana 
uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi. Nie mniej jednak poprosił 
o przegłosowanie skierowania projektu uchwały pod obrady sesji.  
W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

b) Skarbnik Gminy Danuta Hekawa poinformowała, że w terminie do końca marca każdego 

roku, radni otrzymują sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok poprzedni, 

a w terminie do końca maja sprawozdanie finansowe gminy. Ponadto sprawozdania te 

zamieszczane są w biuletynie informacji publicznej i każdy ma możliwość zapoznania się 

z nimi. Następnie Skarbnik Gminy omówiła pokrótce wykonanie budżetu gminy za 2024 r. 

zarówno po stronie dochodów jak i wydatków, wskazując największe inwestycje 

zrealizowane w 2024 r. oraz odniosła się do uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

sprawozdania. Wyjaśniła, że RIO zwróciło uwagę, że w sprawozdaniu nie ujęto – 

stosownie do art. 6r ust. 2e ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach  informacji o wysokości zrealizowanych w danym roku dochodów 

z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatków poniesionych 

na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, 

z wyszczególnieniem kosztów, o których mowa w art. 6r ust. 2-2c ww. ustawy wraz 

z objaśnieniami. 

Wójt Gminy Zbigniew Woch podkreślił, że udział wydatków majątkowych w stosunku do 

wydatków bieżących jest na poziomie ok. 70%. Oznacza to, że inwestujemy i budujemy 

zmieniając jakość życia mieszkańców. Jest to bardzo dobry wynik i powód do dumy. Oby 

tylko ten proces, który przyspieszył, nie zwolnił całkowicie. Na koniec roku dług wyniósł 

2.622.220 zł z tego obligacje 2,5 mln zł.  

Następnie Wójt poinformował, że Starostwo Powiatowe w Świebodzinie przygotowuje 

dokumentacje na drogi powiatowe w Węgrzynicach oraz na drogę powiatową w Rokitnicy. 

Ta druga ma być podzielona na 2 etapy. Jako cel na bieżącą kadencję Wójt chciałby te 

inwestycje przeprowadzić.  

Wójt Zbigniew Woch poinformował też, że podpisał umowę na wymianę oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Skąpe z Enea Oświetlenie Szczecin. Umowa obejmuję 

modernizację punktów świetlnych należących do Enea.  

Radny Marek Kantek opuścił obrady.  

Sekretarz Alicja Hoppen-Anyszko poinformowała, że w złym stanie jest droga Lubogóra-

Ołobok jest w złym stanie i Starostwo zastanawia się, aby zamiast przebudowy, położyć 

nakładkę, która jest w stanie przedłużyć używalność drogi nawet o 10 lat. Droga 

dojazdowa do nieruchomości wielorodzinnych w m. Podła Góra wymaga działań 

i sekretarz będzie w Powiecie ten temat pilotowała.   

W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

kierując go pod obrady sesji. 

c) Przewodniczący Komisji Mariusz Kuźmicz poprosił o przegłosowanie i skierowanie pod 

obrady sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  
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W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

kierując go pod obrady sesji. 

d) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości 

Podła Góra.  

Wójt poinformował, że przedmiotowa działka nie posiada bezpośredniego dostępu do 

drogi publicznej i usytuowana jest w kompleksie istniejącego gospodarstwa rolnego. 

W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

kierując go pod obrady sesji. 

e) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości 

Ołobok. Działka będąca przedmiotem sprzedaży posiada status drogi niepublicznej i pełni 

rolę dojazdu tylko do jednej posesji, siedziby firmy Trans-Formacja. Nie jest też objęta 

planem zagospodarowania przestrzennego jako droga publiczna.  

W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

kierując go pod obrady sesji. 

f) Skarbnik Gminy Danuta Hekawa omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2025 rok. 

Projekt przewiduje następujące zwiększenia po stronie dochodów bieżących: 

- w dziale „Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę” w rozdziale 

„Dostarczanie energii elektrycznej” w ramach paragrafu „Wpływy z usług” (dotyczy 

zadania UG- Dochody) wprowadza się dochody w kwocie 1 000,00 zł; 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Lokalny transport zbiorowy” w ramach 

paragrafu „Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie 

(związkom gmin, związkom powiatowo-gminnym) ustawami” (dotyczy zadania UG- 

Dochody) wprowadza się dochody w kwocie 12 000,00 zł; 

- w dziale „Działalność usługowa” w rozdziale „Plany zagospodarowania 

przestrzennego” w ramach paragrafu „Wpływy z otrzymanych spadków, zapisów 

i darowizn w postaci pieniężnej” (dotyczy zadania UG- Dochody) wprowadza się 

dochody w kwocie 135 000,00 zł; 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Urzędy wojewódzkie” w ramach 

paragrafu „Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie 

(związkom gmin, związkom powiatowo-gminnym) ustawami” (dotyczy zadania UG- 

Dochody) zwiększa się dochody o 1 825,96 zł do kwoty 64 173,14 zł; 

- w dziale „Różne rozliczenia” w rozdziale „Subwencja ogólna dla jednostki samorządu 

terytorialnego” w ramach paragrafu „Subwencje ogólne z budżetu państwa” (dotyczy 

zadania UG- Dochody) zwiększa się dochody o 0,03 zł do kwoty 3 841 910,29 zł; 

- w dziale „Oświata i wychowanie” w rozdziale „Szkoły podstawowe” w ramach 

paragrafu „Wpływy z różnych opłat” (dotyczy zadania UG- Dochody) wprowadza się 

dochody w kwocie 100,00 zł; 

- w dziale „Oświata i wychowanie” w rozdziale „Szkoły podstawowe” w ramach 

paragrafu „Wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych” (dotyczy zadania UG- 

Dochody) wprowadza się dochody w kwocie 100,00 zł; 

- w dziale „Pomoc społeczna” w rozdziale „Pomoc w zakresie dożywiania” w ramach 

paragrafu „Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację własnych 

zadań bieżących gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych)” (dotyczy 

zadania UG- Dochody) zwiększa się dochody o 13 037,00 zł do kwoty 36 000,00 zł; 

- w dziale „Rodzina” w rozdziale „Karta Dużej Rodziny” w ramach paragrafu „Dotacja 

celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 
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administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom gmin, 

związkom powiatowo-gminnym) ustawami” (dotyczy zadania UG- Dochody) zwiększa 

się dochody o 31,00 zł do kwoty 103,00  

Projekt przewiduje następujące zmniejszenia po stronie dochodów majątkowych: 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Oświetlenie ulic, 

placów i dróg” w ramach paragrafu „Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych” (dotyczy 

zadania UG- Dochody) zmniejsza się dochody o 288 800,00 zł do kwoty 755 440,00 

zł; 

Po stronie wydatków bieżących proponuje się następujące zwiększenia: 

- w dziale „Rolnictwo i łowiectwo” w rozdziale „Pozostała działalność” w ramach 

paragrafu „Zakup usług pozostałych” (dotyczy zadania Sołectwo Węgrzynice) 

zwiększa się wydatki o 200,00 zł do kwoty 37 100,00 zł; 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Lokalny transport zbiorowy” w ramach 

paragrafu „Zakup usług pozostałych” (dotyczy zadania Pozostałe) wprowadza się 

wydatki w kwocie 12 000,00 zł; 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Drogi publiczne gminne” w ramach 

paragrafu „Zakup usług pozostałych” (dotyczy zadania Opracowanie stałej organizacji 

ruchu) zwiększa się wydatki o 6 519,00 zł do kwoty 60 883,00 zł; 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Urzędy wojewódzkie” w ramach 

paragrafu „Wynagrodzenia osobowe pracowników” (dotyczy zadania Pobory) 

zwiększa się wydatki o 1 527,00 zł do kwoty 53 384,00 zł; 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Urzędy wojewódzkie” w ramach 

paragrafu „Składki na ubezpieczenia społeczne” (dotyczy zadania Składki ZUS) 

zwiększa się wydatki o 261,00 zł do kwoty 15 645,00 zł; 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Urzędy wojewódzkie” w ramach 

paragrafu „Składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy” (dotyczy 

zadania Składki FP ) zwiększa się wydatki o 37,96 zł do kwoty 2 797,14 zł; 

- w dziale „Pomoc społeczna” w rozdziale „Pomoc w zakresie dożywiania” w ramach 

paragrafu „Świadczenia społeczne” (dotyczy zadania dożywianie - dotacja LUW) 

zwiększa się wydatki o 13 037,00 zł do kwoty 56 000,00 zł; 

- w dziale „Rodzina” w rozdziale „Karta Dużej Rodziny” w ramach paragrafu „Zakup 

materiałów i wyposażenia” (dotyczy zadania karta dużej rodziny) zwiększa się wydatki 

o 31,00 zł do kwoty 103,00 zł; 

- w dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” w rozdziale „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby” w ramach paragrafu „Zakup materiałów i wyposażenia” 

(dotyczy zadania FS DARNAWA 2025  remont sali, świetlicy, kuchni) zwiększa się 

wydatki o 8 000,00 zł do kwoty 58 117,17 zł; 

- w dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” w rozdziale „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby” w ramach paragrafu „Zakup usług pozostałych” (dotyczy 

zadania FS DARNAWA 2025  remont sali, świetlicy, kuchni) zwiększa się wydatki 

o 10 000,00 zł do kwoty 50 234,00 zł; 

Z kolei po stronie wydatków bieżących projekt przewiduje następujące zmniejszenia: 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Drogi publiczne gminne” w ramach 

paragrafu „Zakup materiałów i wyposażenia” (dotyczy zadania Pozostałe) zmniejsza 

się wydatki o 8 000,00 zł do kwoty 117 000,00 zł; 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Drogi publiczne gminne” w ramach 

paragrafu „Zakup usług remontowych” (dotyczy zadania Pozostałe) zmniejsza się 

wydatki o 35 000,00 zł do kwoty 78 951,38 zł; 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Pozostała 

działalność” w ramach paragrafu „Wynagrodzenia bezosobowe” (dotyczy zadania FS 
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DARNAWA 2025  ESTETYKA WSI) zmniejsza się wydatki o 3 000,00 zł do kwoty 0,00 

zł; 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Pozostała 

działalność” w ramach paragrafu „Zakup materiałów i wyposażenia” (dotyczy zadania 

FS DARNAWA 2025  ESTETYKA WSI) zmniejsza się wydatki o 9 000,00 zł do kwoty 

60 852,68 zł; 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Pozostała 

działalność” w ramach paragrafu „Zakup usług pozostałych” zmniejsza się wydatki 

o 5 318,97 zł do kwoty 174 391,82 zł, w tym: 

- w ramach zadania „Badania, przeglądy obiektów gm.” zmniejsza się wydatki o 

2 000,00 zł do kwoty 18 000,00 zł; 

- w ramach zadania „FS DARNAWA 2025  ESTETYKA WSI” zmniejsza się wydatki o 

6 000,00 zł do kwoty 0,00 zł; 

- w ramach zadania „Odbiór padliny, utylizacja” zwiększa się wydatki o 2 681,03 zł do 

kwoty 9 181,03 zł; 

Niniejszym projektem dokonuje się następujących zwiększeń po stronie wydatków 

majątkowych: 

- w dziale „Transport i łączność” w rozdziale „Drogi publiczne gminne” w ramach 

paragrafu „Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych” zwiększa się wydatki o 

192 000,00 zł do kwoty 2 492 239,91 zł, w tym: 

- w ramach zadania „Przebudowa dróg gminnych i pow, nr 1226f  w m. Węgrzynice” 

zwiększa się wydatki o 120 000,00 zł do kwoty 606 941,76 zł; 

- w ramach zadania „Wykonanie parkingu przy cmentarzu w Ołoboku” wprowadza 

się wydatki w kwocie 30 000,00 zł; 

- w ramach zadania „Wykonanie parkingu w Międzylesiu” wprowadza się wydatki 

w kwocie 42 000,00 zł; 

- w dziale „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” w rozdziale 

„Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” w ramach paragrafu „Wpłaty 

jednostek na państwowy fundusz celowy na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych” (dotyczy zadania Dofinansowanie zakupu narzędzi hydraulicznych  

dla KPPSP Świebodzin) wprowadza się wydatki w kwocie 20 000,00 zł; 

- Dokonuje się następujących zmniejszeń po stronie wydatków majątkowych: 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Oświetlenie ulic, 

placów i dróg” w ramach paragrafu „Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych” 

(dotyczy zadania Modernizacja istniejącego na terenie Gminy Skąpe oświetlenia) 

zmniejsza się wydatki o 40 000,00 zł do kwoty 438 280,00 zł; 

- w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w rozdziale „Oświetlenie ulic, 
placów i dróg” w ramach paragrafu „Wydatki jednostek poniesione ze środków 
z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację 
zadań inwestycyjnych” (dotyczy zadania Modernizacja istniejącego na terenie Gminy 
Skąpe oświetlenia) zmniejsza się wydatki o 288 800,00 zł do kwoty 755 440,00 zł; 

W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

g) Skarbnik Gminy Danuta Hekawa omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na lata 2025-2029 rok. 
Poinformowała, że zmiany w uchwale budżetowej w zakresie inwestycji wieloletnich 
zostały uwzględnione w przedmiotowym projekcie.  
W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

h) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Świebodzin, powierzającego 
Gminie Świebodzin zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. 



6 
 

Poinformowała, że inicjatorem tej uchwały jest Gmina Świebodzin, która dla swoich 
mieszkańców chce przetestować nową linię autobusową przez okres dwóch  miesięcy ze 
Świebodzina przez Lubogórę-Ołobok-Borów-Wilkowo do Świebodzina. Żeby móc dostać 
dopłatę do tej linii, musi ona wyjść poza gminę Świebodzin. Z kolei, aby Gmina Świebodzin 
mogła skorzystać z naszych przystanków, niezbędne jest zawarcie porozumienia między 
naszymi gminami. Stąd pojawił się projekt uchwały.  
W wyniku głosowania komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

Radni Mirosław Olczak, Agnieszka Neryng i Katarzyna Koziarka opuścili obrady.  
 
Ad. 3 Sprawy różne. 
 Radny Bartosz Derejczyk zawnioskował o przestawienie znaku granicy miejscowości 
Ołobok od strony Niesulic oraz zawnioskował o nawiezienie i rozplantowanie tłucznia na ul. 
Małą w Ołoboku.  
 Radny Mariusz Kuźmicz wniósł o wykoszenie poboczy drogi powiatowej przy 
wyjazdach z m. Cibórz. Zwrócił też uwagę, że droga wjazdowa do Ciborza, kiedyś prowadząca 
o polmozbytu, wymaga interwencji remontowej, aby zatrzymać dalszy proces degradacji. 
Ponadto radni zwrócił uwagę, że rosnące wzdłuż drogi powiatowej akacje mocno ograniczają 
widoczność.  
 Radny Andrzej Kałużny zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy drogi powiatowej Ołobok-
Rokitnica.  Podjął też temat czyszczenia rowu odprowadzającego wody opadowe z ulicy 
Chrobrego przy ogródkach działkowych. 
 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu 
 Przewodniczący Komisji Mariusz Kuźmicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia komisji w dniu 7 lutego 2025 r. W wyniku głosowania protokół został 
jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 5 Zamknięcie obrad. 
 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Mariusz Kuźmicz 
zamknął obrady Komisji Samorządu.   
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

          
                Przewodniczący Komisji 
            
              Mariusz Kuźmicz 
 

Protokołowała: Ilona Zalisz 
 
 

 


